
Zápisnica 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 24.10.2011 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Komisia vzdelávania, kultúry, mládeže a športu MZ v Rožňave mala zasadať na svojom 
pokračovaní v piatok 21.10.2011. Nakoľko komisia nebola uznášania schopná, termín bol 
preložený na pondelok 24.10.2011. Podpredseda privítal prítomných členov, jeden bod 
týkajúci sa žiadosti BK ŠPD navrhol prerokovať v bode: rôzne a dal hlasovať za navrhnutý 
program.  

Všetci prítomní členovia hlasovali a súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie. 

 

k bodu č. 1  
Návrh na 1. zmenu rozpočtu 
Ing. Leskovjanská – prezentovala materiál týkajúci sa 1. zmene rozpočtu ako i prenesené 
kompetencie školstvo.  
Mgr. Szőllős – šatne na škole sú v havarijnom stave, spodná voda vyráža na povrch a tečie aj 
zo strechy.  
 
Uznesenie č. 11/10/11 – komisia odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu 1. zmenu 
rozpočtu mesta. Ďalej komisia odporúča schváliť MZ rekonštrukciu šatní na ZŠ Ul. zlatej 
z dôvodu havarijného stavu, ako prvú najdôležitejšiu akciu v rozpočte mesta na rok 2012.  
 
 
k bodu č. 5 
Návrh revetalizácie detských ihrísk – sídlisko P. J. Šafárika v Rožňave – Nadácia SPP 
program Municipality  
Ing. Bodnárová – Mesto Rožňava má možnosť získať finančné prostriedky vyhradené 
Nadáciou SPP v sume maximálne 12 000 €, termín na predloženie projektu je do 31.10.2011. 
V roku 2009 bola spracovaná štúdia návrhu revitalizácie detských ihrísk – sídlisko P. J. 
Šafárika v Rožňave, kde sú zadefinované 4 lokality na obnovu detských ihrísk. Žiada komisiu 
aby odporučila najvhodnejšiu lokalitu.  
 
Uznesenie č. 12/10/11 – komisia jednohlasne odporúča na obnovu detských ihrísk na sídlisku 
P. J. Šafárika lokalitu č. 1 pri MŠ Kozmonautov.  
 
 
k bodu č. 6 
Odvolanie delegovaných zástupcov zriaďovateľa v Rade školy ZŠ Zoltána Fábryho 
a delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy – Spojená škola J. A. Komenského 
5, Rožňava 
Mgr. Pollák – rozhodnutím Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR bola do siete 
škôl a školských zariadení SR zaradená Spojená škola J. A. Komenského 5 Rožňava 
s organizačnými zložkami s termínom začatia činnosti 1.9.2011. Spojením škôl bolo 
ukončené funkčné obdobie Rady školy pri ZŠ Zoltána Fábryho s VJM, v ktorej mesto 
delegovalo 4 zástupcov. Podľa zákona o štátnej správe v školstve a školskej samospráve 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov sa ustanoví rada spojenej školy najneskôr do 3 
mesiacov od vzniku školy. Z toho dôvodu je potrebné delegovať nových zástupcov 



zriaďovateľa do takto vzniknutej školy. Navrhujú pôvodné zloženie, ktoré vzniklo dohodou 
poslancov mesta po voľbách v r. 2010, a to: Zoltán Beke, Ing. Peter Marko, František Focko, 
Ing. Jolana Zatrochová. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
 Uznesenie č. 13/10/11 – komisia odporúča delegovať do Rady školy na Spojenej škole J. A. 
Komenského 5 v Rožňave nových  zástupcov zriaďovateľa v zložení: Zoltán Beke, Ing. Peter 
Marko, František Focko, Ing. Jolana Zatrochová.  
 
 
k bodu č. 8 
Návrh na zmenu Štatútu a zásad činnosti ZPOZ 
PaedDr. Mičudová – komisia na zasadnutí dňa 14.9.2011 uznesením odporučila znížiť 
poplatok za uvítanie dieťaťa do života ak rodičia nemajú trvalý bydlisko v Rožňave z 50 € na 
20 €.  Návrh na zmenu štatútu bol stiahnutý z bodu rokovania MZ, pretože poslanci žiadali 
vyčísliť náklady spojené s uvítaním dieťaťa do života. Dňa 5.10.2011 zasadala pracovná 
porada členov ZPOZ, ktorá sa venovala tejto problematike. Po prepočte náklady činia výšku 
29 € (odmena poslancovi a účinkujúcim). Nakoľko poslaním zboru je slúžiť a vychádzať 
v ústrety občanom a v žiadnom prípade stať sa ziskovou, komerčnou záležitosťou, je výška 50 
€ neprimeraná. Uvítania sa vo väčšine prípadov konajú spolu so sobášmi a cieľom je zvýšiť 
počet aktov uvítania nových občanov. Rodičia robia deťom akt vo väčšine prípadov do troch 
rokov veku a keď zohľadníme aj mesačný príjem rodiny, keď jeden z rodičov je na 
rodičovskej dovolenke, poplatok je skutočne vysoký. Skutočnosť, že majú záujem aj rodičia 
z iných obcí uvítať dieťatko obradom v Rožňave je pre mesto cťou a vyznamenaním. Pri 
organizovaní obradov v zmysle ZPOZ sú nielen výdaje z pokladne mesta, ale taktiež príjmy. 
Tvoria ich napr. poplatky, ak sa v Rožňave vykoná sobášny obrad snúbencov , ktorí nie sú 
obyvateľmi matričného obvodu mesta Rožňava, potom ďalšie príjmy, tvoria poplatky zo 
zákona (cudzí štátny príslušník) a tiež sú príjmy za obrady vykonané mimo sobášne dni alebo 
mimo sobášnych hodín. ZPOZ nemá komerčný cieľ, navrhuje preto, aby bola výška poplatku 
schválená v rozmedzí 20 – 30 € za obrad pre tých, ktorí nemajú trvalé bydlisko v Rožňave. 
Komisia finančná na svojom zasadnutí navrhla poplatok vo výške 30.- €. Nakoľko tieto 
uvítania sa konajú 1 – 3x do roka, a cieľom zboru je slúžiť občanom, navrhuje 20,- €, tak ako 
to komisia odporučila na zasadnutí dňa 14.9.2011. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 14/10/11 – komisia odporúča schváliť MZ Štatút a zásady činnosti ZPOZ ako 
bol predložený a schváliť výšku poplatku  20,- € za obrady uvítania dieťaťa do života ak 
rodičia nemajú trvalé bydlisko v Rožňave z dôvodu, že je nízka ročná frekvencia vykonávania 
uvedených obradov (1 – 3x ročne). 
 
k bodu č. 9 
PHaSR – prehodnotenie, resp. doplnenie nových aktivít na r. 2011 – 2014 
Mgr. Pollák – komisia na zasadnutí dňa 14.9.2011 uznesením odporučila členom komisie 
predložiť na najbližšie zasadnutie komisie aktualizáciu PHaSR.  
 
Uznesenie č. 15/10/11 – z dôvodu časovej tiesni komisia navrhuje prerokovať prehodnotenie 
PHaSR na novembrovom zasadnutí. 
 
 
 



k bodu č. 14 
Spojená škola J. A. Komenského 5 – žiadosť o podporu pri realizácii projektu  
Mgr. Pollák – škola žiada o predbežný súhlas na poskytnutie finančnej spoluúčasti pri 
realizácii projektu v rámci výzvy Environmentálneho fondu Ministerstva životného prostredia 
„Zelená investičná schéme“. Pomocou dotácie by odstránili zistené nedostatky v telocvični.  
 
Uznesenie č. 16/10/11 – komisia odporúča schváliť MZ spolufinancovanie projektov ak má 
dostatok finančných prostriedkov na pokrytie požadovanej finančnej spoluúčasti 
predložených projektov. Komisia ďalej odporúča pri prejednávaní projektov pre MŠ a ZŠ 
určiť priority spolufinancovania projektov za spoluúčasti riaditeľov škôl.  
 
k bodu č. 15 
Gemerská knižnica Pavla Dobšinského – žiadosť o dotáciu z rozpočtu mesta 
Mgr. Pollák – knižnica žiada dotáciu na realizáciu projektu „Muzikoterapia pre deti“ . Je to 
špeciálna psychoterapeutická metóda, pri ktorej je hudba využívaná aktívnym, alebo 
pasívnym spôsobom. Žiadajú finančné prostriedky na zakúpenie gramafónu s výstupom na 
slúchadlá a CD prehrávač v celkovej výške 400 €. 
 
Uznesenie č. 17/10/11 – komisia odporúča Gemerskej knižnici Pavla Dobšinského poskytnúť 
finančnú dotáciu z rezervy vo výške 400,- € na realizáciu projektu „Muzikoterapia pre deti“. 
 
 
k bodu č. 16 
Gemerská knižnica Pavla Dobšinského – žiadosť o dotáciu z rozpočtu mesta 
Mgr. Pollák – knižnica žiada finančné prostriedky na zabezpečenie predplatného periodík pre 
čitateľov a návštevníkov knižnice vo výške 434,68 €. 
 
Uznesenie č. 18/10/11 – komisia neodporúča poskytnúť finančnú dotáciu pre Gemerskú 
knižnicu Pavla Dobšinského na zabezpečenie predplatného periodík pre členov 
a návštevníkov knižnice.  
 
k bodu č. 17 
Stredná zdravotnícka škola Rožňava – žiadosť o poskytnutie dotačného príspevku 
Mgr. Pollák – v novembri 2011 škola oslávi 60. výročie jej založenia. Nakoľko pri tejto 
príležitosti plánujú vydať knižnú publikáciu „Pamätnica“, žiadajú o poskytnutie dotačného 
príspevku vo výške 500 € na pokrytie finančných nákladov na vydanie tejto publikácie.  
 
Uznesenie č. 19/10/11 – komisia odporúča poskytnúť finančnú dotáciu z rezervy vo výške 
250,- € pre Strednú zdravotnícku školu v Rožňave na náklady spojené s vydaním knižnej 
publikácie „Pamätnica“. 
 
 
k bodu č. 18 
Prenájom budov pre Kluby dôchodcov v Rožňave a Nadabule 
Mgr. Pollák – budovy v Rožňave na Štítnickej ulici c v Nadabule využívajú dôchodcovia ako 
kluby dôchodcov. TS tieto budovy má v správe. Podľa zákona o majetku a jej dodatkov 
a zásad hospodárenia s majetkom mesta je potrebné doriešiť nájom a určiť výšku nájomného. 
Podľa schválených zásad pre určovanie výšky nájomného by nájomné malo byť v Rožňave: 
5 252,50 €/ ročne = 437,71 €/ mesačne. V Nadabule: 620 €/ ročne = 51,66 €/ mesačne.  
 



k bodu č. 19 
Prenájom futbalových ihrísk v Rožňave a v Nadabule 
Mgr. Pollák – futbalové ihriská a šatne v Rožňave a v Nadabule je   majetkom mesta a je 
potrebné podľa zákona a jej dodatkov a podľa zásad hospodárenia s majetkom mesta určiť 
spôsob nájomného ako aj jej výšku. Futbalové ihrisko celoročne využíva SP MFK Rožňava 
a súkromná škola DUPO. Výška nájomného za futbalové ihrisko v Rožňave: 2 414,48 €/ 
ročne = 201,21 €/ mesačne. Ihrisko Nadabula: 3 443 €/ ročne = 286,92 €/ mesačne.  
 
k bodu č. 20 
Prenájom budovy na Krátkej č. 30 v Rožňave 
Mgr. Pollák – prenajaté nebytové priestory v budove na krátkej č. 30 sú v správe TS. Zákon 
o majetku obcí a jej dodatkov ako aj v zmysle § 15 Zásad s hospodárením s majetkom mesta 
je potrebný súhlas MZ na prenájom priestorov, u ktorých nebol realizovaný formou 
obchodnej verejnej súťaže. Na základe uvedeného je potrebné prijať uznesenie MZ o spôsobe 
prenájmu, ako aj na základe zásad určiť výšku nájomného.  
 
k bodu č. 21 
Prenájom ľadovej plochy na Zimnom štadióne v Rožňave 
Mgr. Pollák – na základe odovzdaní nehnuteľnosti mesta protokolom č. 3 pre TS, Technické 
služby spravuje a prevádzkuje v areáli VŠA zimný štadión. Zimný štadión v sezónach 
využíva viac ako 10 dní v kalendárnom mesiaci HKM mesta – 98 mládeže Rožňava. Je to 
dlhodobý prenájom. Je potrebné MZ schváliť dĺžku nájmu a výšku nájomného. Hokejový 
klub podal žiadosť na užívanie ľadovej plochy na sezónu 2011 – 2012 na 300 hodín. Podľa 
cenníka poskytovaných služieb je prenájom ľadovej plochy a šatní 34,28 €/ hod., čo činí 
10 284 €.  
 
Uznesenie č. 20/10/11 – nakoľko materiály o prenájom neobsahujú relevantné informácie, 
komisia k týmto bodom neprijala uznesenie.  
 
k bodu č. 23 
Plnenie uznesení (za mesiac september) 
Niektoré uznesenia, resp. body k uzneseniam sa budú ešte prerokovávať v mesiaci november 
2011.  Potrebné požiadať pani prednostku o informáciu k uzneseniu č. 02/09/11. Ostatné sú 
splnené.  
 
k bodu č. 24 
BK ŠPD – žiadosť o odpustenie dlhu 
Mgr. Pollák – klub žiada o odpustenie dlhu vo výške 2 705,79 € za poskytnutie ubytovania 
pre hráčov klubu v roku 2010. Ubytovanie bolo poskytnuté v Turistickej ubytovni ktoré 
zabezpečilo bývalé vedenie klubu. Nakoľko toto ubytovanie nezaplatilo, vznikol záväzok voči 
TS, ktorý však klub nevie vyrovnať pretože nemá finančné prostriedky na jej vyplatenie.  
 
Uznesenie č. 21/10/11  - komisia odporúča BK Športom proti drogám  Rožňava, aby si 
záväzky vysporiadal s Technickými službami Mesta Rožňava.  
 
 
 
Zapísala: Erika Švedová              Mgr. Dušan Pollák v.r. 
     tajomníčka komisie              podpredseda komisie 



Názov komisie : Komisia vzdelávania, kultúry, mláde že a športu 
Dňa : 24.10.2011 
Tajomník : Erika Švedová 
 
P.č. Text uznesenia   
1.  

Uznesenie č. 11/10/11 – komisia odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu 1. 
zmenu rozpočtu mesta. Ďalej komisia odporúča schváliť MZ rekonštrukciu šatní na 
ZŠ Ul. zlatej z dôvodu havarijného stavu, ako prvú najdôležitejšiu akciu v rozpočte 
mesta na rok 2012.  
 

 
 
Ing. Klára Leskovjanská 

2.  
Uznesenie č. 12/10/11 – komisia jednohlasne odporúča na obnovu detských ihrísk na 
sídlisku P. J. Šafárika lokalitu č. 1 pri MŠ Kozmonautov.  
 

 
Ing. Tímea Bodnárová 

3.  
 Uznesenie č. 13/10/11 – komisia odporúča delegovať do Rady školy na Spojenej 
škole J. A. Komenského 5 v Rožňave nových  zástupcov zriaďovateľa v zložení: 
Zoltán Beke, Ing. Peter Marko, František Focko, Ing. Jolana Zatrochová.  
 

 
 
Ing. Ivan Nemčok 

4.  
Uznesenie č. 14/10/11 – komisia odporúča schváliť MZ Štatút a zásady činnosti 
ZPOZ ako bol predložený a schváliť výšku poplatku  20,- € za obrady uvítania 
dieťaťa do života ak rodičia nemajú trvalé bydlisko v Rožňave z dôvodu, že je nízka 
ročná frekvencia vykonávania uvedených obradov (1 – 3x ročne). 
 
 

 
 
Erika Švedová 

5.  
Uznesenie č. 15/10/11 – z dôvodu časovej tiesni komisia navrhuje prerokovať 
prehodnotenie PHaSR na novembrovom zasadnutí. 
 
 

 
Mgr. Alžbeta Gyömbérová 



6.  
Uznesenie č. 16/10/11 – komisia odporúča schváliť MZ spolufinancovanie projektov 
ak má dostatok finančných prostriedkov na pokrytie požadovanej finančnej 
spoluúčasti predložených projektov. Komisia ďalej odporúča pri prejednávaní 
projektov pre MŠ a ZŠ určiť priority spolufinancovania projektov za spoluúčasti 
riaditeľov škôl.  
 

 
 
 
Ing. Ivan Nemčok 

7.  
Uznesenie č. 17/10/11 – komisia odporúča Gemerskej knižnici Pavla Dobšinského 
poskytnúť finančnú dotáciu z rezervy vo výške 400,- € na realizáciu projektu 
„Muzikoterapia pre deti“. 
 

 
 
Erika Švedová 

8.  
Uznesenie č. 18/10/11 – komisia neodporúča poskytnúť finančnú dotáciu pre 
Gemerskú knižnicu Pavla Dobšinského na zabezpečenie predplatného periodík pre 
členov a návštevníkov knižnice.  
 

 
 
Erika Švedová 

9.  
Uznesenie č. 19/10/11 – komisia odporúča poskytnúť finančnú dotáciu z rezervy vo 
výške 250,- € pre Strednú zdravotnícku školu v Rožňave na náklady spojené 
s vydaním knižnej publikácie „Pamätnica“. 
 

 
 
Erika Švedová 

10.  
Uznesenie č. 20/10/11 – nakoľko materiály o prenájom neobsahujú relevantné 
informácie, komisia k týmto bodom neprijala uznesenie.  
 

 
Ladislav Dávid 

11.  
Uznesenie č. 21/10/11  - komisia odporúča BK Športom proti drogám  Rožňava, aby 
si záväzky vysporiadal s Technickými službami Mesta Rožňava.  
 

 
Erika Švedová 

 



 
 


